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Milí příznivci oddílu,

  

určitě Vás již napadla otázka, proč se na našich webových stránkách neobjevují fotky z táborů a
výprav. Bohužel v našich řadách nemůžeme najít nikoho, kdo by měl momentálně čas stránky
opravit, aby na ně šlo fotky zase vkládat. Možná se ptáte, proč je tedy nenahrajeme na rajce
nebo jiné podobné stránky. Tuto alternativu jsme zavrhli vzhledem k podmínkám provozovatelů
těchto alb, kteří si obvykle vyhrazují právo nahrané fotografie použít například ke svojí
propagaci, což nechceme. Věřte, že se snažíme nepříjemnou situaci vyřešit. Pokud by se mezi
členy oddílu nebo jejich blízkými našel někdo, kdo by měl čas se našim stránkám poctivě
věnovat, nechť se ozve!

  

Děkujeme za pochopení!

Váš oddíl 
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